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Witam, 

Pismo dotyczy zmiany ustawy o wspieraniu rozwoju usług i sieci 
telekomunikacyjnych oraz niektórych innych ustaw z dnia 4 lipca 2019 
r. W związku z wprowadzoną nowelizacją  w przestrzeni publicznej 
pojawia się wiele nieprawdziwych informacji, wprowadzającej w błąd. 

- ustawa nie wprowadza zmian w dopuszczalnych poziomach pola 
elektromagnetycznego 

- ustawa nie wprowadza do polski sieci 5G. Decyzja o wprowadzeniu 
sieci 5G należy do operatorów sieci komórkowej, którzy nabywają 
częstotliwości  rozdysponowane na podstawie Prawa 
Telekomunikacyjnego. 

- nowelizacja adresuje postulaty i zalecenia raportu NIK, który 
wskazuje na konieczność uszczelnienia procesu nadzoru emisją pola 
elektromagnetycznego. 

Pismo ma charakter informacyjny i nie nakłada na Samorząd podjęcia 
działań w tym zakresie. 

Pozdrawiam 

 


